

Reference for reply: CNTRW00004472

Ministry of Culture
Suur-Karja street 23
EE - 15076 TALLINN
ESTONIE

Contribution for the year 2026, due on January 1, 2026

ESTONIA

Class

IX

Swiss francs

11,395.00

Please remit the total due to WIPO's account No CH24 0024 0240 C876 0961 0 with UBS Switzerland AG, Geneva (SWIFT/BIC: UBSWCHZH80A), mentioning it is a contribution payment.

Original: **Ministry of Justice**
Copy: **The Estonian Patent Office**
Permanent Mission of the Republic of Estonia
Ministry of Culture

C.N 4234

C.N 4234

Contribution due on January 1, 2026

./ The International Bureau of the World Intellectual Property Organization (WIPO) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs and has the honor to attach the statement of the contribution for the year 2026 which will become due on January 1, 2026.

The International Bureau would appreciate receiving the said contribution by the due date. The amount due may be transferred to WIPO's account No. CH24 0024 0240 C876 0961 0, UBS Switzerland AG, Geneva, SWIFT/BIC address: UBSWCHZH80A.

The following table shows the amount of the contribution for each class for 2026:

<u>Class</u>	<u>Units</u>	<u>Amount in Swiss francs</u>
I	25	1,139,475
II	20	-
III	15	683,685
IV	10	455,790
IV ^{bis}	7.5	341,842
V	5	-
VI	3	136,737
VI ^{bis}	2	91,158
VII	1	45,579
VIII	0.5	22,789
IX	0.25	11,395
S	0.125	5,697
S ^{bis}	0.0625	2,849
S ^{ter}	0.03125	1,424

November 18, 2025

DT



C.N 4234

Contribution due le 1^{er} janvier 2026

./.

Le Bureau international de l'Organisation Mondiale de la Propriété Intellectuelle (OMPI) présente ses compliments au ministère des Affaires étrangères et a l'honneur de lui communiquer, ci-joint, le montant de la contribution pour l'année 2026 qui sera due le 1^{er} janvier 2026.

Le Bureau international souhaiterait recevoir cette contribution à la date précitée. Le montant dû pourra être viré au compte n° CH24 0024 0240 C876 0961 0 ouvert par l'OMPI auprès du Crédit Suisse à Genève, adresse SWIFT/BIC : UBSWCHZH80A.

Le tableau ci-dessous indique le montant de la contribution pour chaque classe pour l'année 2026 :

<u>Classe</u>	<u>Unités</u>	<u>Montant en francs suisses</u>
I	25	1 139 475
II	20	-
III	15	683 685
IV	10	455 790
<u>IVbis</u>	7.5	341 842
V	5	-
VI	3	136 737
<u>VIbis</u>	2	91 158
VII	1	45 579
VIII	0.5	22 789
IX	0.25	11 395
S	0.125	5 697
<u>Sbis</u>	0.0625	2 849
<u>Ster</u>	0.03125	1 424

Le 18 novembre 2025

DT